

فهرس المحتويات

| م | عنوان البحث | الصفحة |
|---|---|--------|
| ١ | نمذجة العلاقات السببية بين مهارات التأقلم النفسي والدافعية المهنية والاستغراق الوظيفي لمعلمي التربية الخاصة د. مصطفى خليل محمود عطا الله د. أحمد سمير صديق أبو بكر | ١ |
| ٢ | الفروق بين مرتفعي ومنخفضي الشفقة بالذات في كل من إجتراح الأفكار والإحترق الأكاديمي لدي المتفوقين عقلياً ذوي التفريط التحصيلي بالمرحلة الثانوية د. ميهان حمدي محمد | ٥٥ |
| ٣ | برنامج مقترح قائم على التعليم المدمج لتنمية مهارات الاتصال التعليمي والأداء التدريسي للطلاب المعلم بكلية التربية النوعية في ضوء الاتجاهات العالمية المعاصرة د. أشجان رضا أحمد أحمد | ١٠٠ |
| ٤ | مستوى معرفة وممارسات معلمي المهارات الرقمية لتطبيقات الذكاء الاصطناعي في إكساب طلاب المرحلة المتوسطة المهارات الرقمية واتجاهاتهم نحوها د. طه بن منصور ناصر خواجي | ١٤٥ |
| ٥ | الأساليب المعرفية كمنبئ بالمشكلات السلوكية لدى الأطفال ذوي الإعاقة العقلية د. حماد أحمد عبد العزيز حماد د. زينب ماضي محمود | ١٨٦ |



TABLE OF CONTENTS

| | Title | Page |
|----------|--|-------------|
| 1 | Modeling of Causal Relationships Between Psychological Coping Skills, Professional Motivation and Job Involvement of Special Education Teachers Dr. Mostafa Kh. Atallah Dr. Ahmed S. Aboubakr | 1 |
| 2 | Re Differences Between High and Low Self-Compassion in Rumination and Academic Burnout for Mentally Gifted-Underachievers Students in High School Dr. Mehan H. Mohamed | 54 |
| 3 | A Proposed Program Based on Blended Learning to Develop Educational Communication Skills and Teaching Performance for Student Teacher at the Faculty of Specific Education in the Light of Contemporary Global Trends Dr. Ashgan R. Ahmed | 100 |
| 4 | The Level of Knowledge and Practices of Digital Skills Teachers for Artificial Intelligence Applications in Providing Middle School Students with Digital Skills and their Attitudes towards them Dr. Taha M. Khawaji | 145 |
| 5 | The Cognitive Styles as Predictive with Behavior Problems in Intellectual Disabilities Children Dr. Hammad A. Abd El-Aziz Dr. Zinab M. Mahmoud | 186 |